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"Edilul Timișoarei susține că orașul nostru are nevoie de mai multe spații pentru cazare, mai ales în condițiile în care Timișoara va fi Capitală Culturală Europeană în 2021. Mai mult,
numărul turiștilor din capitala Banatului a crescut foarte mult în ultima perioadă și va crește și mai mult în următorii cinci ani ...Fac un apel către marile lanțuri hoteliere să vină în
Timișoara, se vor bucura de tot sprijinul nostru, evident, în limitele legii.Este foarte ciudat că Timișoara este singurul oraș mare de prim rang din România fără niciun brand hotelier... "
                                                                                                                                                                                                              Nicolae Robu      (sursa: www.tion.ro)

" La ora actuală, Timișoara nu are o capacitate hotelieră suficientă."
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